
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 102
Vil ministeren redegøre for, hvorfor skønnet for hvor meget betalt boligskat, der skal 
betales tilbage til boligejerne, har ændret sig fra 14 mia. kr. i 2019 oplyst af daværende 
skatteminister Morten Bødskov, til nu at være nedjusteret til 9,3 mia. kr.? Der henvises 
til tv-klip med skatteministeren i artiklen ”Boligejere loves milliarder, men nyt it-system 
fejler: Tusinder kan være ramt”, DR.dk, den 5. december 2024 samt pressemeddelelse 
fra Vurderingsstyrelsen af 4. december 2024 ”7 milliarder på vej tilbage til boligejerne”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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